香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



鴻福堂集團控股有限公司 — 鴻福堂 Hung Fook Tong Group Holdings Limited - Hung Fook Tong



商舖及零售業 Shops and Retailers

鴻福堂積極履行環境、社會及管治責任,期望為社會帶來 正面影響。公司持續透過有效的企業資源管理系統,從 生產源頭減廢,同時推動廚餘及塑膠等資源回收,並捐 贈剩食及支援社區需要,全面提高員工以至社會大眾的 環保意識。

Hung Fook Tong takes its environmental, social and governance responsibility to heart and is fully committed to bringing a positive impact to the society. With the use of an effective enterprise resources planning and management system, the Company minimises wastage at source during production. It also promotes food waste and plastic recycling as well as donates surplus food and supports the needy. All these measures have raised the overall environmental awareness of its employees and the community.



推出手機應用程式,逐步取代實體會員卡及減少使用 紙本套票,並向採用電子會員卡的顧客提供優惠。

Launching a mobile application to gradually replace actual membership cards and reduce the use of paper coupons while offering incentives to customers who have switched to the use of digital membership card.



向非政府組織及食物銀行捐贈飲料、飯餐及湯包等剩餘食品, 以便重新分發予有需要人士。

Donating surplus food items such as drinks, meal and soup packs to various non-governmental organisations and food banks for redistributing to people in need.



在設於全港不同位置的膠樽回收機提供優惠券[,]促進 市民參與回收。

Providing discount coupons at plastic bottles recycling machines located across different areas in Hong Kong as an incentive to encourage recycling by the general public.